
Nr OR-BR.0002.4.2024 

PROTOKÓŁ Nr IV/2024 

 

z czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy kadencji 2024-2029 

odbytej w dniu 08 sierpnia 2024 r. w godzinach 15,00 – 16,30 w sali posiedzeń                                  

w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

 

Uchwały podjęte na sesji: 

 

1. Nr 27/IV/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

 

2. Nr 28/IV/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

 

3. Nr 29/IV/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

4. Nr 30/IV/2024 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

5. Nr 31/IV/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na 

realizację robót dodatkowych wynikłych w trakcie realizacji zadania pn. „Budowa ścieżki 

pieszo-rowerowej od DW789 Koziegłówki-Mysłów-Osiek w ramach rozbudowy drogi 

powiatowej nr 3801 S-Etap II”. 

 

6. Nr 32/IV/2024 w sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy w Koziegłówkach. 

 

Uchwały wraz z raportami z głosowań stanowią załączniki 1 – 6 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad.  

 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

 

Protokolant: Urszula Dyja. 

 

Radnych obecnych na sesji 15 – pełny skład Rady. 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

 

-    Burmistrz Gminy i Miasta   Pan Jacek Ślęczka 

- Skarbnik GiM Pani Anna Łoniewska-Niewęgłowska   

- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa 

- Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu w Myszkowie Pani Agata Feret 

- Radca prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka 

- Przewodniczące Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza  

- Sołtysi 
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Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na realizację robót dodatkowych wynikłych w trakcie realizacji zadania pn. „Budowa 

ścieżki pieszo-rowerowej od DW789 Koziegłówki-Mysłów-Osiek w ramach rozbudowy 

drogi powiatowej nr 3801 S-Etap II”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Koziegłówkach. 

11. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                         

w okresie międzysesyjnym.  

13. Interpelacje i zapytania Radnych.   

14.  Wolne wnioski i informacje. 

15.  Zakończenie obrad 4 Sesji Rady Gminy i Miasta. 

 

Porządek obrad Sesji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

 

  Ad. pkt 1  

  Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Radnych, Pana Burmistrza, Wiceprzewodniczącą 

Rady Powiatu w Myszkowie Panią Agatę Feret, przedstawiciela Firmy Saniko                                

w Myszkowie, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników Urzędu 

Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów, Panie Przewodniczące zarządów Miasta Koziegłowy                       

i dzielnicy oraz wszystkich zebranych. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu dzisiejszym gościmy przedstawiciela 

Firmy Saniko z Myszkowa Pana Władysława Piwowarskiego, któremu w imieniu całej Rady                    

i wszystkich mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy podziękowała za bardzo dobrą 

współpracę, za bardzo sumienne i rzetelne wykonywanie obowiązków wobec naszych   

mieszkańców. Jest nam przykro, że Firma Saniko nie zostaje z nami na dłużej, ale niestety takie 

są wyniki przetargu. 
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Pan Burmistrz poinformował, że Gmina i Miasta Koziegłowy trzy lata temu miała przyjemność 

zawrzeć umowę z Firmą Saniko na realizację odbioru odpadów z terenu Gminy i Miasta 

Koziegłowy. W imieniu współpracowników, którzy bezpośrednio współpracowali i odpowiadali 

za kontakt z Firmą Saniko, ale i również w imieniu wszystkich mieszkańców, Państwa Sołtysów 

i Państwa Radnych na ręce Pana Władysława Piwowarskiego skierował podziękowania                          

za współpracę, która przebiegała w sposób prawidłowy, a wręcz wzorcowy. Prosił o przekazanie 

podziękowań za współpracę Panu Prezesowi oraz wszystkim pracownikom, a zwłaszcza tym, 

którzy pracowali bezpośrednio w terenie. Ekipy, które pracowały w terenie w sposób 

perfekcyjny realizowały zadanie odbioru śmieci i nie było żadnych utrudnień czy problemów.                  

Z uwagi na procedurę zamówień publicznych, z konieczności zmieniamy podmiot gospodarczy. 

Podziękował za to, że przez trzy lata mieliśmy taki solidny podmiot, a ceny za odbiór odpadów 

były jednymi z najniższych w regionie. Staraliśmy się to zadanie wykonywać jak najlepiej,                       

za co jeszcze raz podziękował, a możliwe że przy następnej procedurze przetargowej podmiot 

ten wystartuje do przetargu. Zadanie to musimy realizować, a mamy trzy obszary realizacji: 

bezpośredni odbiór od mieszkańców, gabaryty oraz PSZOK, a jakość współpracy, jak i również 

usługi świadczone przez Firmę Saniko były na wysokim poziomie. 

Pan Władysław Piwowarski, w imieniu Zarządu Spółki Saniko oraz wszystkich pracowników 

podziękował za ten okres współpracy, szczególnie za atmosferę jaka została stworzona przy tej 

współpracy, zarówno jeżeli chodzi o współpracę z pracownikami Urzędu Gminy, jak                                     

i z mieszkańcami. Z żadną inną gminą nie współpracowało im się tak dobrze jak z Gminą 

Koziegłowy. Prosił o przekazanie wszystkim mieszkańcom podziękowania za bardzo dobrą                     

i wyrozumiałą współpracę. Temat odpadów jest tematem trudnym, a w Gminie Koziegłowy  

wykonywane przez Firmę Saniko obowiązki były traktowane ze szczególnym zrozumieniem                   

ze strony mieszkańców, a rzadko spotyka się takie podejście. Uważa, że ten okres nieobecności 

Firmy jest przejściowy i myśli, że w przyszłości jeszcze będziemy mieli możliwość współpracy 

na równie dobrym poziomie.  

Pan Burmistrz poinformował, że operacja kończy się z końcem sierpnia, są to ostatnie dni 

współpracy, zgodnie z harmonogramem, który mieszkańcom został przekazany. Jeszcze raz 

podziękował Firmie Saniko za bardzo dobrą współpracę.  

Pani Przewodnicząca Rady zapytała czy wszyscy Radni o zalogowali się w systemie głosowań,      

a następnie poinformowała, że zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie 

do głosowania w sesji Rady Gminy i Miasta uczestniczy 15 Radnych . Stwierdziła więc, że sesja 

jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 8,9 do protokołu. 

 

    Ad. pkt 2   

        Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że porządek obrad 

otrzymali wszyscy radni.  Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian porządku 

obrad sesji.  Wniosków nie zgłaszano, przystąpiono więc do realizacji porządku obrad Sesji. 
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      Ad. pkt 3 

 

             Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół                            

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym                                       

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi                    

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag.  

W związku z tym, że wystąpiły problemy techniczne w systemie do głosowania,                                           

Pani Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę w obradach, celem usunięcia awarii technicznej. 

Po przerwie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. 

 

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 27 czerwca 2024 roku został przyjęty                     

15 głosami „za” (jednogłośnie). Raport z głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

            Ad. pkt 4 
 

            Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków         

w składzie: 

 

1. Pan Michał Kubalski 

2. Pan Przemysław Zenderowski  

3. Pan Piotr Gil 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

          Ad. pkt 5 

 

        Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy                           

i Miasta Koziegłowy na 2024 rok, dotyczący limitu wydatków (załącznik nr 12 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 27/IV/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 rok  

została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 wstrzymującym się głosie (od głosu wstrzymał                        

się Radny  Pan Bartłomiej Grzybek) 

 

 

        Ad. pkt 6 

 

        Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

przegłosowano dodatkową zmianę dotyczącą przeznaczenia dotacji w kwocie 45.000 zł dla 

jednostki OSP Siedlec Duży na dokończenie remontu garaży, więc zachodziła konieczność 

dokonania zmiany w projekcie uchwały o zmianach w budżecie oraz w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. 
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        Pan Przemysław Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 rok (załącznik nr 13 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 28/IV/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 rok   

została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

 

        Ad. pkt 7 

 

        Pan Piotr Gil przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej (załącznik nr 14 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 29/IV/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została przyjęta 

15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

 

        Ad. pkt 8 

 

        Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego (załącznik nr 15 do protokołu). 

Radny Bartłomiej Grzybek zapytał jaki będzie całkowity koszt kredytu. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że dokładny koszt kredytu będzie znany po przeprowadzeniu procedury 

przetargowej, a jest to również zależne od stawki WIBOR. Za 10 letni okres może to być kwota 

w granicach 5 mln zł odsetek.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 30/IV/2024 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została przyjęta                        

14 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” („przeciw” głosował Radny Pan Bartłomiej Grzybek). 

 

 

         Ad. pkt 9 

 

        Pan Przemysław Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizację robót dodatkowych wynikłych w trakcie 

realizacji zadania pn. „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej od DW789 Koziegłówki-Mysłów-

Osiek w ramach rozbudowy drogi powiatowej nr 3801 S-Etap II” (załącznik nr 16 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 31/IV/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na realizację robót dodatkowych wynikłych w trakcie realizacji zadania pn. „Budowa ścieżki 

pieszo-rowerowej od DW789 Koziegłówki-Mysłów-Osiek w ramach rozbudowy drogi 

powiatowej nr 3801 S-Etap II” została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 
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         Ad. pkt 10 

 

         Pan Piotr Gil przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                                        

w Koziegłówkach (załącznik nr 17 do protokołu).  

Pani Przewodnicząca Rady zwróciła się do Pana Radnego z Koziegłówek czy zgadza się                              

z zaproponowanym projektem uchwały, Pan Rafał Zenderowski udzielił odpowiedzi twierdzącej. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 32/IV/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w Koziegłówkach została przyjęta                 

15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

           Ad. pkt 11 

 

      Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Na wstępie Pan Burmistrz poinformował, że na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy 

rozpoczęliśmy cykl spotkań sołeckich, na których dokonujemy podsumowania mijającej 

kadencji i wyboru nowych organów w poszczególnych sołectwach, mieście Koziegłowy                          

i dzielnicy Rosochacz. Powitał nowo wybranych Sołtysów i pogratulował wyboru na kolejną 

kadencję.   

Wybory odbyły się w sołectwach: 

1) Winowno – Sołtysem na kolejną już kadencje został ponownie wybrany Pan Tadeusz 

Tomczyk, 

2) Gliniana Góra – funkcję Sołtysa kontynuuje Pani Małgorzata Frączek, 

3) Mzyki – Sołtysem na koleją kadencję została Pani Bożena Konopka, która jest w grupie 

liderów jako najdłużej pełniąca funkcję Sołtysa, 

4) Koziegłowy – na kolejną już kadencję została wybrana Pani Elżbieta Golus, 

5) Rosochacz – nowo wybraną Przewodniczącą Zarządu dzielnicy została wybrana   

Pani Ewelina Hawro, 

6) Cynków - Sołtysem na kolejną już kadencję została ponownie wybrana Pani Zofia Wielgus, 

7) Gniazdów – nowo wybraną, na pierwszą kadencję jest Pani Mariola Jagusiak, 

8) Mysłów – funkcję Sołtysa na kolejną kadencję kontynuuje Pan Marcin Kwoka. 

Pogratulował Państwu Sołtysom wyborów i życzył wielu sukcesów i aktywności społecznej. 

W miesiącu sierpniu będą wybory w miejscowościach: Krusin, Pińczyce i Zabijak, kolejne 

miejscowości dokonają wyboru w miesiącu wrześniu br.  

 

Następnie Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym: 

− jako Miejsko-Gminny Zarząd OSP, ale i również jednostki ochotniczych straży pożarnych                   

z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy przygotowujemy się do gminnych zawodów 

pożarniczych, które odbędą się 1 września br. na terenie Ośrodka Sportowego                                 

w Gniazdowie, od godz. 10,oo. Zaprosił wszystkie jednostki w różnych formacjach                         

do udziału w tych zawodach sportowo-pożarniczych oraz kibiców, którzy przyjeżdżają                     

za jednostkami; 
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− sprawa dróg dojazdowych, dróg wewnętrznych lub dróg o nieustalonym statusie prawnym –

sukcesywnie wnioskujemy o komunalizację tychże dróg będących we władaniu Skarbu 

Państwa. Podziękował Sołtysom, Radom Sołeckim za pomoc, zaznawane do protokołu 

oświadczenia, że drogi budowane były w ramach czynów społecznych, w ramach środków 

publicznych, bo tym sposobem mamy możliwość komunalizacji tychże dróg. Co się tyczy 

szerokości, to wszyscy wiedzą jakie one są, natomiast system budowy, modernizacji, 

przebudowy dróg wymaga odpowiednich parametrów technicznych, stąd cały czas pojawia 

się wyzwanie jakimi metodami ewentualnie mamy to robić. Jeżeli będą jakiekolwiek tematy 

związane z regulowaniem stanów prawnych, z poszerzaniem dróg, zaprosił do współpracy. 

Podkreślił, że regulujemy stan prawny dróg, budujemy drogi nie dla samorządu, lecz dla 

wszystkich mieszkańców, którzy korzystają z tych dróg. Podziękował wszystkim osobom, 

które wyrażały wolę przekazania części gruntu na poszerzenie drogi celem realizacji 

potrzebnych, wnioskowanych podczas zebrań sołeckich dróg. Niejednokrotnie jednak 

rozbijamy się o tą niemożność władania na cele budowlane; 

− odbyły się narady z dyrektorami szkół i przedszkola z terenu Gminy i miasta Koziegłowy 

zamykające wówczas okres szkolny, ale i również przygotowujące się do funkcjonowania 

placówek przedszkolnych w okresie wakacyjnym, do drobnych napraw, remontów, 

modernizacji, czy inwestycji w szkołach. Możemy powiedzieć, że wszystkie szkoły                        

są przygotowane do otwarcia, mamy arkusze organizacyjne, mamy również podjęte 

wszelkie działania, aby ten rok szkolny, również jeżeli chodzi o liczbę dzieci i młodzieży, 

bezpiecznie rozpocząć. Chcemy, aby na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy powstała klasa, 

powstała szkoła integracyjna i decydujemy się na wytypowanie jednej z placówek z terenu 

Gminy i Miasta Koziegłowy i tą placówką wybraną w dużym stopniu przez rodziców dzieci 

z orzeczeniami, ale i również po analizie potrzeb i możliwości jest Szkoła Podstawowa                    

w Koziegłówkach. Decyzja samorządu, dyrekcji oraz Kuratorium Oświaty utwierdza nas                   

w przekonaniu, że to jest dobry wybór, będziemy zmierzać w tym kierunku,                                   

aby integracja w tej szkole mogła w pełni się odbywać. Zapewniamy tutaj szeroką gamę 

specjalistów, zgodnie z orzeczeniami. Wyraził nadzieję, że z dniem 1 września br. pierwsza 

klasa w Koziegłówkach w tej ilości dzieci z integracji powstanie. Takie zapewnienia już 

zostały podjęte i w arkuszu organizacyjnym specjaliści są uwzględnieni; 

− budowa Gminnego Żłobka – na posiedzeniu wspólnym dyskutowano o nowym programie, 

który ewentualnie wchodzi w obszar terenów wiejskich i z przykrością dementuje                           

tą informację – tam, gdzie gminy podpisały programy w ramach tak zwanego programu 

Maluch Plus nie ma możliwości ubiegania się o te mini żłobki. Niemniej jednak ma 

nadzieję, że żłobek, który powstaje w Koziegłowach będzie tą odpowiedzią dla młodych 

małżeństw, dla możliwości i rozwoju zawodowego, a z drugiej strony bezpiecznej opieki                   

i wychowania dzieci najmłodszych. Odbyło się spotkanie z rodzicami dzieci wstępnie 

zakwalifikowanych do oddziałów żłobkowych. Powstaną dwa oddziały żłobkowe, po 24 

dzieci w każdym oddziale, w grupach 8 osobowych. Przewidywany termin otwarcia                         

i naboru był wstępnie ustalony na wrzesień br., niemniej jednak z przyczyn oczywistych                  

od nas niezależnych, a wynikłych z pewnych ograniczeń i trudności po stronie możliwości 

realizacji tej inwestycji w tym terminie, żłobek wraz z Centrum Integracji Społecznej 

zostanie udostępniony z dniem 1 stycznia 2025 roku. Ma nadzieję, że również w tym czasie 

zostanie on w pełni doposażony w niezbędne elementy, które stanowią tą część materialną,                             



 8   

ale i również dydaktyczną wraz z obsługą żłobka. Nadmienił, że Gmina i Miasto 

Koziegłowy złożyła dodatkowy wniosek o przyznanie środków w ramach tego działania                      

i otrzymując prawie 480.000 zł dodatkowej transzy, już przeznaczamy środki na zakup 

sprzętu i wyposażenia tak, aby z budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy nie pochodziły żadne 

środki związane z wyposażeniem, od początku aż do końca naszej działalności żłobkowej; 

− praca i współpraca związana z zabytkami Gminy i Miasta Koziegłowy – relacje                                 

z konserwatorem zabytków w ostatnim czasie są częstsze. Przypomniał, że kilka obiektów 

sakralnych otrzymało dofinansowanie w ramach tzw. ładu dla kultury, dla zabytków. Wraz z 

konserwatorem mieliśmy przyjemność wizytować dwa kościoły. Prace w kościele p.w. 

Marii Magdaleny w Koziegłowach są rozpoczęte, przymierza się do modernizacji i adaptacji                       

po remoncie plebania Koziegłówki. Jesteśmy po aktualizacji promesy otrzymanej przez Bak 

Gospodarstwa Krajowego; 

− otwarty przetarg na budowę kanalizacji sanitarnej w Lgocie Nadwarciu i Lgocie Górnej,                   

ul. Jurajska po jednej i po drugiej stronie. Mamy nadzieję, że również wykonawca, który 

wejdzie, wspólnie z powiatem wykona odcinek budowy w drodze wojewódzkiej 791 i 789 

oraz wspomnianych dwóch – powiatowej Jurajskiej i gminnej Nadrzecznej w Lgocie 

Górnej; 

− działania w zakresie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych – mamy przygotowany nowy dokument, nową strategię, która w najbliższym 

czasie będzie przedmiotem analizy i oceny, oraz przyjęcia jako dokumentu strategicznego; 

− uroczystości, które odbywały się na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy – podziękował                       

za organizację spotkań integracyjnych, które odbywały się w kilku miejscowościach.                       

Są to wydarzenia bardzo istotne dla mieszkańców z punktu widzenia integracji. Za pracę                   

i współpracę wszystkim osobom biorącym udział w tych działaniach integracyjnych 

serdecznie podziękował, a tych wydarzeń było bardzo dużo; 

− z Burmistrzem Siewierza podsumowano współpracę w ramach odnawialnych źródeł energii, 

zakończono i rozliczono program partnerstwa dwóch gmin i ma nadzieję, że jako Gmina                     

i Miasto Koziegłowy, jako lider projektu, wywiązaliśmy się w stu procentach,                           

a założenia zarówno programu funkcjonalno-użytkowego, ale i również efektów 

ekologicznych i energetycznych były przyjęte przez Wydział Urzędu Marszałkowskiego; 

− zakup części gruntów przez Gminę i Miasto Koziegłowy dla lokalnych społeczności – 

podziękował Państwu Sołtysom i Państwu Radnym w tych miejscowościach i w tych 

miejscach, gdzie nie ma takiej przestrzeni i takiej infrastruktury, a chcielibyśmy, aby każda 

miejscowość na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy rekreacyjno-wypoczynkowo-sportową 

przestrzeń posiadała. Ostatnie nasze rozmowy to miejscowość Oczko i mamy nadzieję,                   

że będziemy kontynuować proces wyceny oraz konsultacji związany z zakupem tej 

nieruchomości. Druga część, gdzie miał przyjemność być z Radnym Panem Michałem 

Kubalskim, to dzielnica Rosochacz i ma nadzieję, że również w tej części przestrzeni 

publicznej znajdzie się taka możliwość zainwestowania w przestrzeń rekreacyjno-sportową 

na terenie dzielnicy Rosochacz; 
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− odbyło się spotkanie z mieszkańcami zorganizowane z Sołtysem Markowic Panem Markiem 

Gruszką odnośnie terenów, które w przyszłości mogłyby zostać terenami przemysłowymi. 

Samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy podjął stosowaną uchwałę w sprawie przekształcenia 

tychże gruntów na tereny przemysłowe, wszystko jest obecnie w rękach mieszkańców,                     

bo od nich będzie zależało czy te tereny w przyszłości będą w jakikolwiek sposób 

zagospodarowane; 

− zmiany związane z objęciem parafii, które odbywają się na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy – mieliśmy przyjemność poznać nowego księdza Proboszcza Parafii Rzymsko-

Katolickiej p.w. Marii Magdaleny w Koziegłowach, oraz w ostatnim czasie również 

nastąpiła zmiana duszpasterza w Kościele Starokatolickim Mariawitów w Gniazdowie. 

Pomimo, iż nastąpiła ta zmiana, samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy podpisał umowę 

dotacji przekazującą środki na tenże obiekt wpisany w ewidencję gminnych zabytków; 

− na terenie Orlika w Koziegłowach Stowarzyszenie dla Rozwoju Gminy Koziegłowy 

przygotowało festyn integracyjny z wieloma atrakcjami i stowarzyszeniami, które pomagały 

i współpracowały  i za organizację tego wydarzenia podziękował; 

− miesiąc lipiec to również święta Policji, mieliśmy przyjemność uczestniczyć w Akademii                     

z okazji Święta Policji Garnizonu Myszkowskiego; 

− sprawa bardzo trudna, a dotycząca mieszkańców Pińczyc i budowy wieży 

telekomunikacyjnej – mamy nadzieję, że pomimo pewnych ograniczeń, pomimo prawnych 

niemożności i uczestniczenia jako podmiot w postępowaniu administracyjnym, 

doprowadzimy jednak do wspólnego spotkania i wypracowania konsensusu, który został                 

w pewnym stopniu zaburzony tą planowaną inwestycją;   

− Warsztaty Terapii Zajęciowej w Wojsławicach – wraz z Panią Dyrektor GMOPS mieli 

przyjemność uczestniczyć w spotkaniu z rodzicami uczestników warsztatów przed okresem 

wakacyjnym, gdzie również podsumowano ten rok szkolny Warsztatów Terapii Zajęciowej; 

− gospodarka odpadami – jak już wspomniał na początku, kończymy współpracę z Firmą 

Saniko, a rozpoczynamy z Firmą Reko. Podpisana została umowa na odbiór odpadów                         

z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy. Wszystkie dotychczasowe pojemniki zostają                         

na miejscu, z wyjątkiem jednego, który jest własnością Firmy Saniko, tj. pojemnik                            

na odpady szklane. Niemniej jednak trwają rozmowy pomiędzy tymi podmiotami, aby te 

pojemniki jednak zostały przejęte przez nowego operatora. Jeżeli jednak tak się nie stanie, 

do wszystkich posesji po inwentaryzacji  i po odbiorze poprzednich, trafią pojemniki będące 

własnością Firmy Reko. Jesteśmy już wyposażeni przez Firmę Reko w kontenery                               

na PSZOK-u oraz przygotowujemy się do okresowych zbiórek gabarytów w tzw. 

wystawkach w poszczególnych miejscowościach. Harmonogram będzie przygotowany 

przez podmiot do akceptacji przez Gminę, do wiadomości wszystkich mieszkańców Gminy 

i Miasta Koziegłowy; 

− dokonywana jest aktualizacja operatów wodno-prawnych wszystkich kanalizacji 

deszczowych z terenu Gminy Miasta Koziegłowy, przygotowujemy się do takiego operatu 

kanalizacji deszczowej w miejscowości Koziegłowy; 
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− Gminny Program Rewitalizacji – umowa została podpisana z podmiotem, który rozpocznie 

prace konsultacyjne i informacyjne dotyczące przygotowania założeń Gminnego Programu 

Rewitalizacji. Jest to bardzo ważny dokument z punktu widzenia ubiegania się o środki 

zewnętrzne, szczególnie w ramach rewitalizacji obszarów wiejskich.Zaprosił przedstawicieli 

wszystkich sołectw i miejscowości, w których ewentualnie jest widziana taka potrzeba 

uwzględnienia rewitalizacji obszarów przestrzeni publicznej, budynków, nieruchomości                

lub działań, które mogłyby być wpisane w tenże program. Będą przeprowadzone 

konsultacje, spotkania w poszczególnych miejscowościach, zaprosił do współpracy. Referat 

Inwestycji i Zamówień Publicznych jest odpowiedzialny z pozycji Gminy za to działanie; 

− brał udział w częsci oficjalnej otwarcia drogi krajowej DK-91 Markowice – Brudzowice.                

W większości mieszkańcy Gminy i Miasta Koziegłowy są zadowoleni, że pomimo 

przedłużającej się inwestycji, te dwa skrzyżowania, bardzo ważne z punktu widzenia 

bezpieczeństwa, czyli skrzyżowanie z drogą powiatową w Zabijaku oraz w Winownie 

uzyskały pełną sygnalizację świetlną. Niemniej jednak Pan Radny z Pińczyc zgłaszał 

pewien techniczny problem, ale mamy nadzieję, że z Panią Sołtys z Zabijaka i z Panem 

Radnym, po pisemnej interwencji spotkamy się na miejscu, aby ten odcinek został 

udrożniony; 

− projekty realizowane przez Gminę i Miasto Koziegłowy – złożonych jest kilka projektów,                   

a na zebraniach sołeckich o każdym projekcie dotyczącym mieszkańców mówi bardzo 

dokładnie. Projekty te dotyczą kilku obszarów.  Jeden obszar to magazyny energii, które 

przeszły ocenę formalną i są w ocenie merytorycznej. Mamy nadzieję, że magazyny energii 

trafią do mieszkańców jako beneficjentów. Nie mamy rozstrzygnięcia odnośnie klastrów 

energii - kwota 2 miliardów siedemset milionów zł na 92 podmioty, czyli klastry energii 

złożono w ramach dofinansowania tego modułu klastrów powiatowych, można uzyskać 

dofinansowanie tylko do 20 zadań i liczymy że będziemy dobrze ocenieni; 

− modernizacja o świetlenia ulicznego i przedłużające się postępowanie przetargowe - od 

kilku dni, dzięki wyrokowi Krajowej Izby Odwoławczej komitet monitorujący zmienił 

regulamin naboru do tego rodzaju programu dopisując rozstrzygnięcie Krajowej Izby 

Odwoławczej, dlatego kontynuujemy wybór podmiotu poprzez modyfikację istotnych 

warunków zamówienia; 

− w dniu dzisiejszym został otwarty przetarg na ul. Letniskową w miejscowości Wojsławice; 

 

Na zakończenie Pan Burmistrz przedstawił informację dotyczącą bonu energetycznego                        

dla osób fizycznych – w dniu dzisiejszym zebrani otrzymali informację dotyczącą bonu 

energetycznego, prosił o rozpropagowanie tej informacji wśród mieszkańców. Od 1 sierpnia                   

do 30 września br. każdy mieszkaniec, który spełni kryteria dochodowe ma prawo ubiegania                   

się o bon energetyczny. Zaprosił do Ośrodka Pomocy Społecznej, który został zobowiązany                  

do operacji wypłat tegoż wsparcia dla osób fizycznych, dla gospodarstw z terenu Gminy                         

i Miasta Koziegłowy. 
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         Ad. pkt 12 

        

               Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

     W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 27 czerwca 2024 r. podejmowane działania to: 

- przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady oraz wspólnego posiedzenia Komisji; 

-    praca nad materiałami sesyjnymi. 

 

Do Rady wpłynęły pisma: 

− prośba OSP w Siedlcu Dużym o wsparcie finansowe w wysokości 25.000 zł na utrzymanie 

gotowości bojowej. Pieniądze zostały rozdysponowane na wspólnym posiedzeniu komisji 

dla poszczególnych jednostek w wysokości od 10.000 zł do 15.000 zł; 

 

− prośba OSP Lgota Górna o dofinansowanie w kwocie 15.000 zł remontu pomieszczenia                     

„ Punktu Alarmowego”. Pismo dotarło w dniu dzisiejszym i będzie procedowane                              

na następnej komisji i Sesji; 

 

W dniu 28 czerwca br.  Pan Łukasz Piotrowski złożył dwa pisma o umieszczenie w porządku 

obrad w terminie wyznaczonym przez Panią Joannę Kołodziejczyk punktów dotyczących: 

  

1) przeprowadzenia głosowania nad rozwiązaniem Zakładu Usług Komunalnych w 

Koziegłowach oraz przejęciem jego obowiązków przez Urząd Gminy i Miasta Koziegłowy, 

 

2) przeprowadzenia głosowania nad odwołaniem Pana Zbigniewa Polaka oraz Pana Musialika 

z pełnionych funkcji. 

 

W odpowiedzi Pan Piotrowski otrzymał wyjaśnienia dotyczące złożonych wniosków. Pisma 

powyższe oraz kolejne pismo przedstawione były i dyskutowane na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy.  

 

        Ad. pkt 13 
 

        Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

 

       Ad. pkt 14 
 

   W wolnych wnioskach zabierali głos: 

− Radny Pan Leonard Jagoda zapytał Pana Burmistrza czy jest jakiś postęp w tworzeniu planu 

funkcyjno dla zamczyska, czy coś nam tu nie umyka; 

− Radny Pan Bartłomiej Grzybek nadmienił, że mamy bardzo ładną bieżnię za szkolą                          

w Koziegłowach, mamy także miejsce do ćwiczenia skoków w dal. Wczoraj, gdy chciał tam 

wejść ze swoją rodziną drzwi były zamknięte. Były tam też inne osoby. Jeśli można byłoby 

to miejsce otworzyć, by mieszkańcy mogli z tego korzystać, byłby bardzo wdzięczny; 
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Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na powyższe zapytania: 

− jesteśmy na etapie przygotowywania procedury przetargowej na rewitalizację terenów                    

po otwarciu murów naszego grodu w Koziegłowach. Jesteśmy w terminie zgodnie                               

z promesą na przydzielone środki finansowe. Program funkcjonalno-użytkowy jest 

kompletny, zaakceptowany przez konserwatora zabytków. Ma nadzieję, że do połowy 

sierpnia procedura przetargowa zostanie umieszczona na platformie; 

− zwróci się do Dyrektora Zespołu Szkół w Koziegłowach o odniesienie się co do 

dysponowania obiektami, które są w zarządzie szkoły. 

− Radny Pan Marek Kawalec nadmienił, że jeszcze przed rozpoczęciem roku szkolnego warto 

zwrócić uwagę na ład i porządek przystanków autobusowych. Skierował prośbę do ZUK-u  

o dokonanie przeglądu przystanków, rewitalizację tych przystanków, umycie i obcięcie 

gałęzi nad nimi, oraz zamontowanie koszy na śmieci na tych przystankach gdzie koszy                  

nie ma; 

− Pan Burmistrz wyjaśnił, że na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy posiadamy ponad                      

48 miejsc tzw. przystanków autobusowych, które służą dla komunikacji publicznej i również    

do dowozu uczniów do szkół. Zwrócimy na to uwagę, na pewno te przystanki, które                      

są zakupione kilkanaście lat temu wymagają wymiany, renowacji, albo odświeżenia. Na ten 

temat były rozmowy z Zespołem usług Komunalnych, również sukcesywnie wymieniamy 

nawierzchnię pod tymi przystankami, niemniej jednak będzie zobowiązywał dyrektorów 

szkół w obszarze szkół, w których te przystanki się znajdują, o bieżącą pielęgnację                       

czy sprzątanie tych przystanków po każdym dniu; 

− Pan Damian Cesarz nawiązał do wypowiedzi Pana Burmistrza dotyczącej operatu 

kanalizacji deszczowej i zapytał czy będzie ograniczony do samych Koziegłów, czy też 

zostanie przeprowadzony także w innych miejscowościach; 

− Pan Burmistrz wyjaśnił, że tam, gdzie jest kanalizacja deszczowa ogólnospławna jesteśmy 

zobowiązani zgodnie z ustawą Prawo wodne do posiadania tak zwanych operatów wodno-

prawnych. Z przykrością poinformował, że większość tejże kanalizacji deszczowej to lata 

siedemdziesiąte i osiemdziesiąte, brak jakichkolwiek dokumentów, odtwarzamy to,                      

ale również stanowi to pewien koszt, później w tzw. opłatach pozwolenia wodno-prawnego; 

− Radny Pan Piotr Gil nadmienił, że była dziś mowa o oświetleniu, jeżeli będą wymieniane 

lampy, myśli że będą to lampy ledowe. Zapytał czy w całej naszej Gminie będą wymieniane 

stare oświetlenia na nowe; 

− Pan Burmistrz wyjaśnił, że po postępowaniu przetargowym, które zostało z przyczyn 

formalnych zawieszone do czasu rozstrzygnięcia przez Krajową Izbę Odwoławczą, 

wszystkie oprawy stare tzw. sodowe w stu procentach zostaną wymienione na oświetlenie 

ledowe. Będzie to wymiana lampa za lampę. Jeżeli będzie potrzeba dobudowy, modernizacji 

czy tzw. doświetlania pewnych obszarów, to będziemy zmuszeni już po zamknięciu tego 

projektu realizować to z własnych środków. W większości w projekcie funkcjonalnym                     

i pozwoleniu na wymianę mamy to uwzględnione, natomiast na zebraniach sołeckich były 

pytania co w przypadku jeżeli będziemy modernizować lub rozbudowywać sieć 

energetyczną. Zapewnił, że już żadnej starej lampy nie montujemy, a to co budujemy nowe , 

to tylko i wyłącznie w oparciu o oświetlenie ledowe; 
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− Sołtys Pani Anna Szmal zabrała głos, by przestrzec bądź  przypomnieć o sytuacjach gdy 

oszuści działają metodą „na wnuczka”, a była ostatnio taka sytuacja gdy dzwoniono                        

na telefon stacjonarny, że wnuczek kogoś śmiertelnie potrącił w wypadku i trzeba szykować 

pieniądze. Oszuści mają wszelkie informacje, które wykorzystują, by okradać ludzi. Należy 

przestrzec wszystkich przed tego rodzaju oszustwami, a przede wszystkim osoby starsze; 

− Radny Pan Piotr Gil dodał, że oszuści potrafią nawet podszyć się pod numer telefonu osoby 

poszkodowanej, więc należy uczulić mieszkańców również na to; 

− Radny Pan Michał Kubalski poinformował, że na zebraniu mieszkańców w Rosochaczu 

pojawił się temat , który już raz tutaj podnosił, a mianowicie przekraczania prędkości                      

na odcinku zabudowanym na ul. Porajskiej . Poprosił Pana Burmistrza o rozmowę                          

w Komendzie Policji. W piątki od godziny 15,oo największe zagrożenie stwarzają 

samochody ciężarowe, które wracają do bazy – od 15,oo do 17,oo jest bardzo duże natężenie 

ruchu, podmuch samochodów ciężarowych zagraża bezpieczeństwu , a jest okres letni jest, 

więc jest też sporo kolarzy . Uczulił już mieszkańców i zachęcił do korzystania z aplikacji 

krajowej mapy zagrożeń , są poinformowani że mogą to zgłaszać . Jednak prosił o rozmowę 

z Policją, by w piątki od 15,oo do 17,oo wysłać tam patrol; 

− Radny Pan Andrzej Szóstak nadmienił, że Policja realizuje zgłoszenia z mapy zagrożeń; 

− Sołtys wsi Postęp Pan Stanisław Oleksiak poinformował, ze ścieżka pieszo-rowerowa jest 

nie wykoszona. Prosił, by uruchomić służby za to odpowiedzialne, by zakończyli to zadanie; 

− Radny Pan Piotr Gil, w imieniu Koła Gospodyń z Pińczyc zaprosił zebranych na dożynki 

parafialne, które odbędą się przy kościele w Pińczycach 15 sierpnia br. od godz. 15,oo                        

do godz. 20,oo; 

− Sołtys wsi Rzeniszów Pani Agnieszka Ziora zaprosiła na dwudzieste Dni Rzeniszowa pod 

patronatem Pana Burmistrza, które odbędą się w dniu 24 sierpnia br. od godz. 15,oo                       

na terenie OSP Rzeniszów ; 

 

Pan Burmistrz podziękował Pani Sołtys Annie Szmal za sygnał o tego rodzaju kradzieżach.  

Za pośrednictwem Ośrodka Pomocy Społecznej zwrócimy na to uwagę, na stronie internetowej 

poinformujemy o tych ewentualnych zagrożeniach, a na następne posiedzenie komisji lub sesji 

zaprosimy przedstawicieli Policji do tzw. pogadanki prewencyjnej, abyśmy mogli ten temat 

poruszyć jeszcze raz. Zakres tych działań i metod jest niedookreślony i musimy w miarę 

możliwości reagować. Odnośnie wniosku Radnego Pana Michała Kubalskiego wyjaśnił,                       

że wysłano już pismo do Komendy Powiatowej Policji o to, by patrole działały. Mamy 

ograniczenia prędkości w miejscowościach, mamy również ograniczenie tonażu                                    

w poszczególnych miejscowościach i jesteśmy też świadkami jak giną znaki drogowe                             

z ograniczeniami, które usuwają nasi mieszkańcy.  

 Odnośnie uroczystości, które są organizowane, Pan Burmistrz prosił o wzajemną informację                       

o organizowanych uroczystościach, ponieważ mieszkańcy po okresie pewnego rodzaju 

ograniczenia związanego z pandemią, oczekują takiej społecznej , kulturalnej integracji i chętnie 

w uczestniczą.  
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        Ad. pkt 15 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując radnym oraz 

zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

 

Protokół sporządziła 

Urszula Dyja. 

 

 

 

 

 

 

 

 


